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Zápis 10/10  schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK 
konané dne 16.11. 2010 v Praze na Strahově 

 
 

Přítomni: J.Boháč, E.Mlezivová, P.Hottmar, P. Bednář,P. Mokrý,  na část jednání:   T.Ježek 
 
 

1. STK   
 
 

□ 
 

Informace z jednání STK 9.11.2010 
zpracována termínová listina hlavních závodů ČSK v roce 2011. Předložený návrh termínů výbor 
SRK ČSK po projednání schválil. J.Mareš zveřejní schválené termíny závodů na webových 
stránkách ČSK                                                 Ú: 1/10/10 –  J. Mareš 
                                                                         T: 4.12. 2010 
 

- Místo konání M-ČR dl. tr. vybere  STK na základě nabídek oddílů.  
- Soutěžní směrnice na rok 2011 jsou připraveny. Po doplnění změn pravidel přijatých Kongresem 

ICF budou směrnice projednány ve výboru a následně zveřejněny. 
- M.Vávra vypracoval přihlašovací modul pro kanoistické soutěže, který představil členům STK. 

Připomínky M.Vávra zapracuje a v lednu předloží STK upravenou verzi k dalšímu posouzení. Je 
předpoklad, že by bylo možné na všechny závody ČP zasílat přihlášky on-line s možností 
průběžné aktualizace. 
 

□ 
 
 

Doplňkové soutěže benjamínků při M-ČR – výbor diskutoval stávající praxi organizace, především 
problematiku bezpečnosti a rizik plavecké části soutěže, legislativní charakter této akce, a 
organizačně-technické  detaily - kolize s přesunem startovacího zařízení a požádal STK o návrh řešení. 
                                                                        Ú: 2/8/10 –  členové výboru, členové STK 
                                                                        T:  dlouhodobý úkol 2010 
 

□ 
 

STK doporučuje prozkoumat možnosti na obnovu  dráhy v Praze. Získání povolení se jeví z pohledu 
Povodí Vltavy a dopravního provozu na řece jako nereálné. 
                                                                        Ú:  5/9/ 09 – J. Mareš 
                                                                        T:  dlouhodobý úkol 2010 
 

□ 
 

Úkol 1/7/ 10  splněn – STK navrhla Řešení problematiky nenastupování přihlášených závodníků 
na start. Přijatá opatření jsou součástí Soutěžních směrnic, které předloží STK výboru ke schválení 
v lednu 2011.  
 

□ 
 

K Úkolu 1/4/ 10 - Možnost opravy cílové skenovací kamery ALGE (r.v.1998), používané na 
zajištění menších soutěží ČSK, stále nezjištěna. Kamera je stále na expertíze v odborném servisu.  
 

 

2. SCM    

□ P. Hottmar informoval o průběhu a výsledcích 2.kola výběru do SCM.  Obecné testy se uskutečnily 
ve dnech 6.11. v Nymburce a  7. 11. v Praze. Z 85 pozvaných se omluvila pouze 1 závodnice. Testy 
splnilo 73 sportovců, 11 nesplnilo. V náhradním termínu 28.11. se uskuteční náhradní testování pro 
12 závodníků. Na základě výsledků bude počet zařazených sportovců do SCM doplněn na 80 osob. 
 

□ Úkol 1/9 / 10 splněn  – P.Hottmar provedl navýšení  rozpočtů jednotlivých DP SCM z rezervy CSM  
DP SCM byla o navýšení informována.                                                                          
 

□ Úkol 2/9 / 10 je plněn  - vyplňování dat z tréninkových deníků  do centrální databáze za sezónu 
2009/2010 mají po upozornění všechna DP SCM v pořádku.  
 

□ 
 

Výbor vzal na vědomí nová pravidla pro využívání státních dotací z programu MŠMT na 
talentovanou mládež pro rok 2011, kam nově patří podprogramy SCM, Sp.S (dříve sportovních tříd) 
a talentovaná mládež. Na jednotlivé podprogramy musí být projekty schválené MŠMT. Pro rok 2011 
jsou připraveny. Rozdělení financí mezi podprogramy je v kompetenci svazů. Bude provedeno po 
oznámení výše dotace pro rok 2011. Prioritou je zachování fungujícího SCM a posílení Sp.S. 
 

□ 
 

Úkolu 4/8/10 splněn - Oficiální přihlášku na školení trenérů II.třídy, (obecná část proběhne 20. – 23.1. 
2011 v Praze na VOŠ ČSTV) již zaslalo 11 zájemců, neoficiálně přes 20 zájemců. P.Hottmar zajistí  
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lektory na speciální část školení která proběhne koncem 2. týdne února 2011. M.Doktor zajistil 
specialistu na problematiku aplikované sportovní psychologie a z rozhodnutí HT se části školení 
zúčastni jako odborného semináře též trenéři RSC. Školení se zúčastní též posluchači denního studia 
trenérského směru z FTVS (koordinuje M. Bílý)  
                                                                          

□ 
 

Předseda SRK ČSK vyjádřil uspokojení s fungujícím systémem SCM, s efektivně vynaloženými 
prostředky do podpory mládeže. Ocenil přístup DP a nezastupitelnou roli oddílových trenérů. 
 
 

3. Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

RDS    
□ Úkol  3/9 / 10 splněn – J.Boháč projednal s předsedou ČVS J.Kejvalem  návrh možných termínů 

M-ČR na krátkých tratích 2011. Vzhledem k termínům bude M-ČR rozdělené na dva termíny, pro 
mládež na začátku srpna, aby mohla být uskutečněna oddílová soustředění na začátku prázdnin. 
Druhá část bude hrazena z prostředků SC Račice. Možnost realizace plánovaných VT RDJ a RDS 
dosud nebyla potvrzena.                                 Ú:  3/9 / 10 – J. Boháč 
                                                                        T:  4.12. 2010 
  

□ Úkol  4/9/10 splněn – P.Mokrý podal na MŠMT žádost o strojní investici („Automatický startovací 
systém“) z programu 133 513 MŠMT  na rok 2011. V případě přidělení bude snaha o realizaci již na 
SP v Račicích v květnu příštího roku. Žádost na finanční příspěvek na pořádání SP 2011 v Račicích 
z Programu I. MŠMT je připravena k podpisu předsedy ČSK J. Pollertem a k podání na MŠMT.   
                                                                            Ú:  4/9/10 – P. Mokrý 
                                                                        T:  30.11. 2010  
 

□ Uskutečnily se oponentury  ročních plánů ve všech třech RSC za přítomnosti HT a předsedy SRK ČSK. 
Všechna jednání ze strany vedení RSC byla vstřícná, přístupy SRK ČSK k organizaci a vedení 
reprezentace jsou vedením RSC akceptovány.  HT bude nadále uplatňovat řídící kompetence svazu, 
které byly nastaveny dohodou svazu a jednotlivých RSC.  RSC vycházejí vstříc i při řešení 
mimořádných finančních požadavků na přípravu reprezentantů. Předseda informoval, že od roku 2012 je 
přislíbeno navýšení instruktorských míst v RSC MV ČR. 
 

□ Nominační kriteria na rok 2011 jsou rozpracována a v pracovní verzi byla zaslána k diskusi jak členům 
výboru tak vedoucím trenérům RSC. Zatím poslouží pouze jako orientační informace pro MŠMT při 
zpracování finančního dotazníku 2011. NK budou dokončena a předána výboru ke schválení v lednu a 
ke zveřejnění budou připravena do poloviny února 2011.  
 

RDJ    
□ 
 

P. Hottmar zpracoval aktuální variantu NK a plánu RDJ na rok 2011. Členové výboru obdrželi tuto 
pracovní verzi. Zatím poslouží pouze jako orientační informace pro MŠMT při zpracování 
finančního dotazníku 2011. Definitivní verze NK bude dokončena po potvrzení místa pořadatele 
MSJ. Dosud jsou ve hře kandidáti Německo, nebo  Rumunsko, nebo Bělorusko nebo Portugalsko.  
 

□ 
 

P. Hottmar upozornil na předpokládané vyšší náklady na odměny pro sportovce za dosažené 
výsledky na ME a MSJ v příštím roce. V té souvislosti doporučil přehodnotit dosud používanou 
směrnici na výpočet odměn. Doporučil 10% dosud zasílaných oddílům přesunout na trenéry, 
většinou se jedná pro oddíl o velmi malé částky. Stávajících 25% pro trenéra navýšit na 35%. 
Bude projednáno v souvislosti s projednáváním rozpočtu 2011. 
                                                                                    Ú: 2/10/10 –  členové výboru 
                                                                                    T: březen  2011 

□ 
 

Výbor projednal a schválil návrh P. Hottmara nominovat do ankety České nadace sportovní 
reprezentace „Juniorský sportovec roku 2010“ juniorské reprezentanty J. Dostála, M. Fuksu, 
V Dlouhého, Z. Šerou. Odeslání nominace zajistí sekretariát. 
                                                                                    Ú: 3/10/10 –  P. Mokrý 
                                                                                    T: 19.11. 2010 

□ 
 

P.Hotmar informoval  výbor o přípravě  výcvikových táborů a testování RDJ v sezóně 2010/2011.  
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RDM 

 

□ Úkol  5/9 /10 splněn – schválené odměny za dosažené výsledky na MSM a MSMJ byly rozeslány. 
 

□ Úkol 6/9/10 splněn - vrácení části nákladů samoplátcům R.Junkovi a J.Luňáčkovi bylo provedeno.  
 

□ NK na rok 2011 jsou rozpracována a v pracovní verzi byla zaslána k diskusi jak členům výboru. Zatím 
poslouží pouze jako orientační informace pro MŠMT při zpracování finančního dotazníku 2011. NK 
budou dokončena a předána výboru ke schválení v lednu po upřesnění termínů mezinárodních soutěží 
a informace o nákladnosti a termínech dopravy lodí na MS do Singapuru   
 

□ T.Ježek informoval o připravované sérii „extra maratónů ICF“, mezi které má šanci být zařazen i 
Krumlovský maratón.   

 
4. Různé 
□ Úkol 8/9/10 splněn do oddílu bylo e-mailem rozesláno oznámení o svolání VH SRK ČSK. Příjem 

informace o konání VH potvrdila většina oddílů. Distribuce pozvánky a všech materiálů pro VH 
bude provedena stejným způsobem. Opět bude vyžádáno potvrzení o obdržení zaslaných materiálů. 
Případná náhradní distribuce bude  řešena individuálně tak, aby materiály obdržely všechny oddíly.     
                                                                        Ú:  4/10/10  – P. Mokrý 
                                                                        T:  19.11. 2010 
 

□ Úkol 9/9/10 splněn  – P. Mokrý předal předsedovi ČSK J.Pollertovi, našemu zástupci na Kongresu 
ICF stanoviska výboru k navrhovaným změnám mezinárodních pravidel. 
 

□ Úkol 10/9/10 splněn – P.Šebesta vypracoval pro VH zprávu o hospodaření s majetkem ve 
vlastnictví nebo správě ČSK. Zpráva bude součástí Informace o činnosti SRK ČSK  v roce 2010.   

  

□ Úkol 11/9/10 splněn – J.Boháč seznámil výbor se složením přípravného výboru SP 2011 -  
J.Boháč, Z. Pecka, P. Šebesta, H.Charvátová, P.Mokrý. První jednání se uskutečnilo 4.11.2010. Byl 
projednán harmonogram úkolů a stanoven program příští schůze, na které bude schválen 
organizační výbor. Přípravný výbor navrhl, aby se koordinačního semináře ICF pro pořadatele akcí 
ICF 2011, která se uskuteční koncem listopadu v Lausanne, zúčastnili P.Šebesta a Z.Pecka. 
 

□ P.Hottmar informoval o přípravě plakátu - kalendáře SRK ČSK 2011. Grafický návrh zpracoval T. 
Polák. Výbor předložený návrh schválil. Tisk plakátu je objednán v tiskárně v Jeseníku. 
  

□ Výbor projednal  a po doplnění schválil komplexní materiály pro delegáty VH „Informaci o činnosti 
SRK ČSK 2010“, Hospodářskou zprávu, Hospodaření objektů. Projednal postup při vyhlášení 
pořadí ČP jednotlivců, ankety  Závodník a trenér roku 2010 a pořadí M-ČR oddílů. Scénář průběhu 
vyhlašování navrhne P.Hottmar a rozešle členům výboru k připomínkám. J.Mareš zašle na 
sekretariát seznam vítězů ČP. Medaile poháry a vouchery zajistí P.Hottmar ve spolupráci s J. 
Marešem. Sekretariát zabezpečí pozvání vyhlašovaných vítězů. 
 

□ Výbor schválil obnovení již nevyhovujících počítačů v kancelářích M.Pavelkové a P.Mokrého. 
Úsporné řešení zajistí pracovník  ČSTV pro informační technologie. 
 
 
 Zapsal: P. Mokrý 


